
Jaká bude efektivita novely stavebního zákona?

Author: ČTK | Published: 20.10.2015

Zaměstnavatelé a odbory se obávají, aby chystaná novela stavebního řízení ještě víc neprodloužila lhůty
pro povolení staveb, než je tomu dosud. Na jednání s ekonomickými ministry proto požádali, aby ještě
před schvalováním novely bylo ověřeno, že plánované změny proces skutečně zefektivní. Podle šéfa
Českomoravské konfederace odborových svazů Josefa Středuly je třeba postupovat stejně také u nového
zákona o veřejných zakázkách. Za prioritu, kterou je třeba ještě řešit, považuje stavební zákon i
vicepremiér a šéf lidovců Pavel Bělohrádek. „Zákon je velmi komplikovaný a brzdí některé stavby. Je to i
otázka sloučení některých kroků v rámci stavebního řízení tak, aby se stavby dokázaly urychlit,“ uvedl po
jednání. Původně měla novela zákona, který se novelizuje podruhé po třech letech, platit už v polovině
příštího roku. V září už ale ministerstvo pro místní rozvoj navrhlo posunout účinnost novely na konec roku
2016 či leden 2017.
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